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Essent l’hora assenyalada i sota la presidència del Degà, Excm. Sr. Ángel Quemada 
Cuatrecasas es reuneixen de forma presencial els membres de la Junta de Govern que a 
continuació es relacionen: 
 
 
Sr. Ángel Quemada Cuatrecasas 
Sra. Carme Cararach Gomar 
Sra. Adriana Flores Romeu 
Sr. Pol Sans Ramírez 
Sra. Juncal Gil Carnicero 
Sra. Margarita Ribas Yglesias 
 
 
Assisteixen presencialment els següents procuradors: 
Sra. Marta Vidal Florejats, Sra. Cristina Ramentol Sabaté i Sra. Susana Puig Echevarria 
 
Assisteixen telemàticament els membres de la Junta Sr. Jesus Sanz Lopez, Sr. Jaume Aso 
Roca i Sr. Ramon Feixo Fernandez Vega. 
 
Tanmateix assisteixen telemàticament la Sra. Lou Guillem, Sra. Miras Royo, Sra. 
Castellanos Llauger, Sr. Del Barrio Esteve, Sr. Bley Gil, Sra. Suñe Peramiquel, Sra. Perez 
Lleal, Sr. Raul Gonzalez i Sra. Morcillo Villanueva. 
 
 
A nivell de suport administratiu també assisteixen el Gerent Sr. Jordi Pascual González i 
la Sra. Blanca Jaumà, amb el suport informàtic del Sr. Josep Saiz. 
 
sota el següent ordre del dia: 
 
 

1.- Aprovació, si procedeix, de l’acta de la Assemblea General Ordinària de data 22 
de desembre de 2022. 

Pel Degà, Sr. Ángel Quemada, es dona la benvinguda a tots i cedeix la paraula a la 
Secretària General, Sra. Carme Cararach, que demana l’aprovació del acta del dia 22 de 
desembre de 2022, sense fer la seva lectura ja que ha estat prèviament a disposició de 
tots els col·legiats. L’acta és aprovada per unanimitat. 
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2.- Examen i aprovació dels comptes de l’exercici de l’any 2022. 

Per la Secretària General, Sra. Carme Cararach, es dona la paraula al Tresorer, Sr. Pol 
Sans, que presenta els comptes de l’any 2022. 
 
El Sr. Sans, primer de tot,  vol agrair la tasca del personal del Col·legi i molt especialment 
la del Gerent, Sr. Jordi Pascual. 

Pren la paraula el Tresorer Sr. Pol Sans informant de que l’exercici 2022 s’ha tancat 
amb unes pèrdues de 379.596,87 euros, la qual cosa representa un fort contrast 
respecte els beneficis de l’exercici anterior. 
 
En els dos casos, tant en el resultat negatiu d’aquest any com en el positiu de l’any 
2021, el factor més determinant ha estat la cartera d’inversions. 
 
En concret, en l’any 2022 l’impacte relatiu a la cartera d’inversions ha estat provocat 
pels següents fets: 
 

• Modificació de la normativa comptable respecte a la valoració de les 
inversions financeres. Fins l’any 2021, les diferencies entre el valor de mercat 
i el valor comptable de la cartera d’inversions només es recollien de manera 
informativa en un compte d’actiu i un altre de passiu. Però la normativa 
actual estableix que aquesta diferencia de valor s’ha de passar pel compte 
de pèrdues i guanys. 

• Conjuntura de mercats financers: la situació del mercat financer ha canviat 
de manera radical respecte al 31-12-21, amb el conflicte a Ucraïna, crisi 
energètica i l’evolució de la inflació. Tots aquests factors han comportat una 
inestabilitat del mercat que ha fet disminuir considerablement la valoració 
de la majoria de fons d’inversió i aquesta diferència s’ha hagut de 
comptabilitzar com una pèrdua tal i com es detalla en el punt 2.e) de la 
memòria. Aquesta valoració ha suposat un impacte negatiu de 406.748,91 
euros. 

 

Cal assenyalar que el resultat d’explotació, és a dir, sense tenir en compte l’efecte 
negatiu de valoració de la cartera d’inversions, ha estat positiu. En aquest mateix 
sentit, cal recordar també que en l’any 2022 no es va cobrar la quota fixa 
corresponent al mes d’agost (precisament amb motiu de les plusvàlues financeres 
de l’any 2021), per la qual cosa els ingressos per quotes també han estat inferiors. 

 
Pel que fa a la partides de despeses, les que més han superat el pressupost han estat 
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les corresponents a despeses jurídiques i contenciosos, i la d’altres professionals. Els 
motius principals han estat l’increment en la contractació mitjançant ETT , la defensa 
en la querella tramitada pel Jutjat d‘Instrucció 33 , presentació del recurs contra el 
R.D de l’aranzel, la despesa final del projecte de Compliance, i, fonamentalment, tot 
allò relatiu al desenvolupament del nou pla estratègic 
 

Per la Sra. Carme Cararach s’agraeix la seva tasca i  es demana si hi ha alguna pregunta 
o dubte, i no havent-la es passa a demanar l’aprovació o no dels comptes de l’any 2022, 
que es aprovat per unanimitat. 
 
El Sr. Pol Sans pren la paraula indicant que ell no es presenta a la reelecció del seu càrrec 
en les properes eleccions i que ha treballat molt a gust amb el Degà, pels col·legiats i 
valorant molt positivament aquesta etapa. 
 
3.- Precs i suggeriments.  
 
Pren la paraula el degà Sr. Angel Quemada indicant que igual que el Sr. Sans ell no es 
presenta a reelecció, agraint la tasca efectuada pels seus companys de Junta i pels 
empleats  del Col·legi. 
 
Indica que ha estat una època molt difícil, amb tres Conselleres de Justicia diferents, 
amb la pandèmia, el projectes i nova llei d’accés amb el màster unificat d’advocats i 
procuradors, el tancament del Europilot, el decret d’aranzels encara sense tancar, les 
diferents lleis d’eficiència, la implementació del Compliance i de la ISO 9001 al Col·legi, 
de la importància de donar a conèixer la nostra professó des de la universitat, de la 
necessitat d’implicar-se com a professors i oferir els despatxos per fer les pràctiques, 
de la importància de mantenir les relacions amb l’Escola Judicial, que és més una 
oportunitat pel col·legi ja que el jutge sap el que fa el procurador, cosa que abans quan 
arribava a un Jutjat no coneixia les seves funcions. 
 
Continua informant que el tema de l’apertura d’un expedient informatiu per part de la 
Comissió de la Competència respecte al servei de subhastes del CGPE, sembla que 
només comportarà alguna mesura de modificació de la informació publicada.  
 
Pel que fa a la vaga del LAJ’s, ja finalitzada, espera que no siguin ara altres funcionaris 
de justícia que  comencin i es puguin repartir totes les notificacions  pendents. 
 
Dona la paraula a la Sra. Cararach que demana si hi ha preguntes per part d’algun 
procurador. 
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Demana la paraula el Sr. Jesus Bley per preguntar perquè la xifra d’impagats és tan gran 
i que s’està fent des del col·legi. 
 
Se li respon per la Sra. Margarita Ribas que es una xifra acumulada des de fa més de 10 
anys i que actualment s’estan obrint expedients per part de  la Comissió de deontologia 
i fins i tot s’obriran procediments t declaratius als que tenen un major deute amb el 
col·legi. 
 
El Sr. Bley pregunta també sobre l’actual situació dels aranzels i pel Degà se li contesta 
que han passat consulta per Economia, amb un informe no favorable, per Hisenda amb 
un informe favorable, per la Comissió Nacional de Competència amb un informe no 
favorable. Estem a la espera del informe del Consejo General del Poder Judicial. Després 
passarà a la Consejo de Estado i finalment al Consejo de Ministros. 
 
El Sr. Bley agraeix la resposta, felicita a l’actual junta per la seva tasca i desitja molta sort 
a la que sigui escollida al mes de juny. 
 
Per la Sra. Cararach, i no havent més preguntes, indica que ella tampoc  es presenta a 
reelecció, considerant que des de la junta es veu la tasca interna dels empleats del 
col·legi  agraint-les a tots. Vol deixar palès la seva pròpia satisfacció en la tasca efectuada 
per aquesta legislatura. 
 
No havent més temes a tractar es tanca l’assemblea desitjant bones pasqües a tots. 
 
 
 
 
 


